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Των:  Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης     
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεση επίδοση της Έκθεσης Αποτίμησης της οικονομικής κατάστασης του “ΟΑΣΘ” 

στους πρώην μετόχους» 
 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 
Από ερωτήματα που μας έχουν τεθεί, ενημερωθήκαμε ότι, οι μέτοχοι του “ΟΑΣΘ” και νόμιμοι 
εκπρόσωποι του Σωματείου «Συνεργασία Μετόχων ΟΑΣΘ», το οποίο εκπροσωπεί τη μεγάλη 
πλειοψηφία των Μετόχων του Συνεταιριστικού Οργανισμού Αστικών Συγκοινωνιών Θεσσαλονίκης, 
διαμαρτύρονται έντονα, διότι υπάρχει ένα μείζον θέμα, που αντιμετωπίζουν και το οποίο αφορά 
στην Έκθεση Αποτίμηση της περιουσίας του «ΟΑΣΘ», ουσιαστικά, δηλαδή, της αποζημίωσής 
τους, όπως έχει τεθεί στη διάθεση του «ΟΑΣΘ» από την Εταιρεία Ορκωτών Λογιστών «Grant 
Thornton» και αφορά στο χρονικό διάστημα από τον Ιούλιο του 2017 –οπότε και ετέθη σε ισχύ ο Ν. 
4482/17 περί κρατικοποίησής του- έως και τον Μάρτιο του 2020. Το Σωματείο «Συνεργασία 
Μετόχων ΟΑΣΘ», ως έχον έννομο συμφέρον, έχει αιτηθεί, επίσημα, από τον Μάρτιο του 2020 
στον» ΟΑΣΘ» και τον Απρίλιο του ίδιου έτους στο Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών την 
άμεση επίδοση στο εν λόγω της ως άνω Έκθεσης Αποτίμησης, μη έχοντας λάβει μέχρι σήμερα, 16 
μήνες μετά, καμία απάντηση από τους παραπάνω φορείς. Ουσιαστικά, ο κρατικοποιημένος 
«ΟΑΣΘ» και το εποπτεύον Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών αρνούνται στους μετόχους του 
«ΟΑΣΘ» το αυτονόητο δικαίωμά τους να λάβουν γνώση της αποτίμησης της οικονομικής 
κατάστασης του εν λόγω οργανισμού, ουσιαστικά, δηλαδή, της περιουσίας τους, κατά την χρονική 
στιγμή της κρατικοποίησης των μετοχών τους. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να λάβετε υπόψη σας τις συγκεκριμένες ανησυχίες των μετόχων του «ΟΑΣΘ», οι 
οποίοι έχουν περιέλθει σε δεινή οικονομική θέση, δεδομένου ότι, ο Συνεταιριστικός «ΟΑΣΘ» 
κρατικοποιήθηκε με αιφνίδιο και αντισυνταγματικό τρόπο με παράλληλη δήμευση της περιουσίας 
των 2.000 Μικρομετόχων του, χωρίς να έχει λάβει χώρα, 4 χρόνια μετά, καμία καταβολή 
αποζημίωσης στους τελευταίους, ενώ έχουν οι εν λόγω υποστεί μεγάλες οικονομικές απώλειες του 
εισοδήματός τους και να προβείτε, άμεσα, στις δέουσες ενέργειες, ώστε να τους αποδοθεί η 
Έκθεση Αποτίμησης της οικονομικής κατάστασης του «ΟΑΣΘ», η οποία σχετίζεται, άμεσα, με την 
οφειλόμενη αποζημίωσή τους; 
 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
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